
Verslag algemene ledenvergadering d’ELFT 19 april 2023

concept

Aanwezig:
Ron Bakhuis, Coby den Dulk, Jurrien de Knecht, Maarten Weehuizen, Cathy Wolbers,
Nynke Hoitinga, Ferry Adema, Maarten van der Beek, Hanc de Bokx, Isabel van den
Eelaart, Ellen Dijkshoorn, Suzanne Eekhout, Elly Wilhelm, Ralph Westenberg, Guus Grit,
Maayke van der Laan, Willem van Dijk.

Afwezig met kennisgeving:

Vivian Vrolijk

1. Opening
Opening om 19:35

2. Mededelingen
Vivian Vrolijk is met kennisgeving afwezig. Verder zijn er geen machtigingen voor het
stemmen binnengekomen.

3. Vaststelling agenda
In verband met het wisselen van de penningmeester wordt punt 6, Verkiezing van
bestuursleden en leden van de beroepschriftencommissie verplaatst naar achter punt
9 Behandeling van de begroting over 2023/2024.

4. Verslag ALV 30 november 2022
Geen opmerkingen uit de vergadering. Hiermee is het verslag goedgekeurd en
vastgesteld door de vergadering.

5. Jaarverslagen
● Social media:

Leden kunnen steeds meer berichten plaatsen. Inmiddels is ook een eigen
zelf TikTok kanaal gereserveerd.

● Ledenadministratie:

We zijn weer aan het groeien, bijvoorbeeld veel extra masterzwemmers.
Jammer dat het eerste herenteam van waterpolo de vereniging heeft verlaten,
maar met de aanwas, zeker bij waterpolo, ziet het er goed uit. Er zijn geen
leden met een achterstallige contributie.

Eerste maand van 2023, met 50(!) leden gegroeid. Een goede start van het
nieuwe jaar.

Een vraag van Guus: Worden de leden van de borstcrawlcursus lid van
d’ELFT? Ja, dit ivm de verzekering

Een vraag van Ralph: Kunnen we een onderscheid maken naar triatlon
leden? Deze groeit hard. Het bestuur neemt dit in overweging.
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● Leszwemmen:

Het was een goed jaar, door corona een start met wat strubbelingen, maar
daarna liep het soepel. Nu zijn we gegroeid tot 130 kinderen. Er is drie keer
diploma gezwommen, waarbij bijna alle kinderen zijn geslaagd. Het kader
blijft een aandachtspunt, jonge aanwas is gewenst. Wel hebben twee
kaderleden vorig jaar een opleiding afgerond.

De accreditatie voor de stages worden niet meer gebruikt, dit i.v.m. de
beperkte tijd aan stage-uren die we kunnen bieden en het animo van de
stagiaires.

Ook is besloten dat ouders 1x per maand kunnen kijken, wat helpt bij het
lesgeven. Kinderen hebben meer aandacht voor de les.

● Sterzwemmen

Sterzwemmen is op volle sterkte, alle banen liggen vol. Een aantal stroomt
uit, veel gaan door naar wedstrijdzwemmen. Ook bij de waterpolo kinderen is
de verbetering te zien. Voor wat betreft kader een positief geluid, er zijn twee
jonge wedstrijdzwemmers bij gekomen.

Opmerking: het zou goed zijn als de doorstroming vanuit onze C verbeterd
wordt. Er zijn ook mogelijkheden om kinderen bij het Sportfondsenbad, waar
we als vereniging eerder les gaven, te benaderen.

● Waterpolo

Het was een goed jaar voor waterpolo. Er waren 5 herenteams, 3 dames- en
7 jeugdteams. Ook zijn er twee succesvolle scholen toernooien en een
mini-polo toernooi georganiseerd. De WPC heeft versterking gekregen.
Namens de WPC worden alle trainers, scheidsrechters en verdere vrijwilligers
bedankt voor hun inzet.

Vraag Ralph: Hoe is het met de trainer van heren 1? Het is een lastige
zoektocht. In de vergadering worden diverse suggesties gedaan.

● Wedstrijdzwemmen:

Wedstrijdzwemmen had behoorlijk wat last van Corona, op verschillende
fronten. Nu is het tijd voor de opbouw van het wedstrijdzwemmen. Maar er is
goed perspectief met bijv. de borstcrawlcursus, waar leden van blijven
hangen. Ook zijn er initiatieven voor zwemmen in het buitenwater.

Vraag Maayke: is er een trainer voor de minioren? Er wordt een oplossing
geopperd met een vader van een zwemmer.

Opmerking Maayke: er kan ook gedacht worden aan een hoofdtrainer die de
lijnen uitzet, waarmee kader aan het bad kan staan om de trainingen uit te
voeren.

● Bar

Door Corona was het stil in de bar aan het begin van het jaar. Daarna weer
flink aan de slag. Met alle gezelligheid hebben we daarna een goed jaar
gedraaid. De prijsstijgingen hebben ook zijn effect op de inkomsten. Een
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aantal zaken zijn vervangen zoals een nieuwe koelkast, kassa en kraan.
Iedere maandag ruimt Willem nog op, wat goed werkt.

De prijzen zullen we de komende tijd moeten verhogen, maar niet voor koffie
en thee.

● Trimzwemmen/veteranen

Iedere vrijdag tussen 20:00 en 21:00 liggen tussen de 15 en 20
trimzwemmers in het water onder leiding van Peter de Groot.

● Sponsorcommissie:

Ook de sponsoring komt op gang. Sponsorgeld komt inmiddels binnen.

Zoals gepland hebben alle waterpoloteams een eigen set caps. Daarnaast
sponsoring richting gezelligheidsinitiatieven, zoals het Schoonenbeek
toernooi.

Opmerking: Het is een idee om sterzwemkinderen op de maandag ipv te
laten trainen te laten lopen voor Jantje beton of de Grote Club actie

6. Financiën
Na een kleine pauze worden de financiën behandeld door Cathy.

In de financiën is ook het staartje van de Corona nog te merken, zeker als gekeken
wordt naar de vergoedingen vanuit de TVS-regeling. Alles bij elkaar een positief
resultaat over het afgelopen jaar. Er waren niet direct hele grote zaken.

Huur en energie van het clubhuis waren in het vorige jaar in lijn met de voorgaande
jaren. Dit jaar is voor die post een flinke stijging te verwachten.

7. Contributievoorstel
Punt 1: Strippenkaart afschaffen? Dit voorstel wordt door de vergadering unaniem
aangenomen.

Punt 2: Geen opmerkingen uit de vergadering

Punt 3: Het voorstel is om de indexatie in januari door te voeren in plaats van juni.
Anders loopt de vereniging een half jaar achter op de gestegen prijzen. Dit voorstel
wordt unaniem aangenomen door de ALV.

Vraag: Waar komt de verwachte verhoging van 4.5% vandaan? Bestuur: de 4.5% is
de prognose vanuit het zwembad.

Vraag: hoe verhoudt de verhoging van de zwemlescontributie zich met de subsidie?
Bestuur: dit wordt opgepakt door de Frans Alebregtse van Kerkpolder, die in contact
is met de gemeente.

8. Behandeling begroting 2023-2024
Door de prijsstijgingen is de begroting een extra uitdaging.

Het voorstel van 10 euro verhoging voor het diplomazwemmen is een discussiepunt,
Er worden diverse opties geopperd om dit gefaseerd in te voeren. Het voorstel om in
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juli deze verhoging mee te nemen met de verhoging van de contributie wordt door de
vergadering aangenomen.

Het voorstel om de bijdrage voor het diplomazwemmen te verhogen moet in de
toekomst ook worden meegenomen in de vergaderstukken.

9. Verkiezing van bestuursleden
a. Verkiezing penningmeester: kandidaat Maarten van der Beek

Maarten van der Beek presenteert zich. Hij heeft in het verleden diverse rollen
binnen de vereniging bekleed

Cathy treedt na bijna 8 jaar af als penningmeester. Coby spreekt nog haar
persoonlijke dank uit voor de goede samenwerking.

Maarten wordt unaniem gekozen als penningmeester.

b. Verkiezing coördinator Wedstrijdzwemmen: kandidaat Ferry Adema

Ferry loopt al lang rond bij de vereniging en wil op deze manier iets terugdoen
voor de vereniging, waar hij de verbinding tussen de verschillende mensen die
zich inzetten voor het wedstrijdzwemmen graag extra wil aanhalen.

Ferry wordt unaniem gekozen als coördinator Wedstrijdzwemmen.

c. Verkiezing coördinator Waterpolo: kandidaat Maarten Weehuizen

Maarten wordt unaniem herkozen.

10. Benoeming kascommissie
Zowel Wei Shi als Anne Aarts treden af.

Hanc Bokx stelt zich beschikbaar voor de kascommissie. Er dient zich geen tweede
kandidaat aan. Hiermee wordt het reserve-kascommissielid Arienne de Muynck lid
van de kascommissie.

11. Ereleden en leden van verdienste
Na de voordracht van Coby en Willem den Dulk voor het erelidmaatschap van de
d’ELFT in begin van 2023, wordt deze nu door de ALV bekrachtigd. Coby en Willem,
bedankt voor jullie fantastische inzet de afgelopen 35 jaar!

12. Ingekomen stukken
De door de ALV goedgekeurde wijzigingen van de statuten zijn door de notaris
beoordeeld. De notaris heeft aangegeven dat er vanuit de KNZB aanvullende
voorwaarden zijn waar de statuten aan moeten voldoen. Zonder deze aanvullende
voorwaarden kunnen de statuten niet worden goedgekeurd. Het bestuur beraadt zich
op de volgende stappen.

13. Rondvraag
Guus vraagt naar de relatie tussen het bestuur en de Vrienden van d’ELFT. Ron
geeft aan na een eerste kennismaking met een positief gevoel het contact op te
pakken.
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Elly: Is het niet nodig om BHV trainingen te organiseren? Doel is een
ontruimingsoefening te organiseren, samen met het zwembad

Willem: Zou het mogelijk zijn om een doek op het bad te leggen om energie te
besparen? We gaan informeren bij het zwembad.

Coby: Laten we de schoolzwemwedstrijden opnieuw organiseren, de contacten met
de scholen zijn er. Een voorwaarde is wel dat er voldoende kader is om de verwachte
aanwas van nieuwe leden trainingen te kunnen bieden.

14. Sluiting
Sluiting om 20:25
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